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Fra: Langvold Tor 
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Til: 'Ulrik Rabben'; 'Frode Blakstad'
Kopi: Aune Geir; Undertun Ogne; 'Arnt-Ivar Kverndal'
Emne: Ny behandling

av saken om sammenslåing av VU KF og KU AS.
Formannskapet ba om flere opplysninger og vurderinger før saken blir avgjort. Neste møte i 
formannskapet er 3. mars. Sakskartet sendes ut 24. februar.
Jeg ber om uttalelser/vurderinger av hva som anses som beste metode for å samordne innsatsen rundt 
kommunens næringsengasjement som i stor grad er kanalisert gjennom de to nevnte selskapene. Begge 
selskapene eier store og viktige eiendommer i kommunen som er sentrale i arbeidet med 
næringsutvikling. Styret i KU AS har behandlet spørsmålet om sammenslåing. Styret i VU KF har ikke 
styrebehandlet spørsmålet og det er ønskelig at et styrevedtak foreligger til møtet i formannskapet.
Geir oppdaterer regnskapene for 2014 for begge selskapene. Han gir også en oversikt over måten VU KF 
er finansiert på gjennom lån i Kommunalbanken og balansen i selskapet ved årsskiftet.
Ordfører etterlyste i formannskapsmøtet 10.02 avtalen mellom INAQ AS og KU AS som regulerer 
forholdet mellom de to selskapene – omfang, kostnad, varighet.
Jeg imøteser innspill fra dere som kan bakes inn i nytt saksframlegg som må ferdigstilles ila neste mandag. 
Ulrik må avtale med styreleder et møte i VU KF slik at spørsmålet kan behandles formelt.
Tor
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